



MOUNTAIN GETAWAYS

TEXT 撰文: FRANÇOISE HA VINH

Photos: all rights reserved.

# Room AT THE TOP

乐享时光 食宿山巅

*Let there be snow! In the French Alps, a selection of hotels whose sense of refinement, elegance and savoir-vivre are the guarantee of an unforgettable winter holiday.*

大雪如约而至。矗立于法国阿尔卑斯山间的特色酒店秉承优雅非凡的生活艺术，为旅客带来难以忘怀的居住体验。

## CHALET INARPA & RESORT



**Left and right:**  
A prestigious new vacation rental at the foot of the slopes in La Clusaz, a few minutes from the village center.

**左图和右图:**  
La Clusaz 滑雪场迎来全新酒店，距市中心仅几分钟路程。

Facing the Massif de Balme just a few minutes away from the center of La Clusaz, the Chalet Inarpa & Resort is a 200 sq.m. (2,150 sq.ft.) sprucewood showcase. Born of a subtle mix of light, elegance and carefully-chosen materials, it's the ideal choice for guests in search of relaxation and new experiences. The owners, the Boguet family, organize an array of activities, from nature hikes to caterpillar quad and sleigh rides, snowmobiling and speeding down the slopes on a *paret* (traditional local sled).

Chalet Inarpa & Resort 酒店所在地正对 Balme 高地，面前便是 Aravis 山区绝美景致，距离 La Clusaz 滑雪场不过几分钟距离。酒店建筑采用云杉木结构，总面积达 200 平方米，通透明亮，尽显典雅风情，最适合希望兼顾放松和探索乐趣的顾客。酒店所有者 Boguet 家族为此特别组织丰富活动：山地探索、四轮雪地车、摩托雪橇、雪橇和 La Clusaz 滑雪场的传统单人小雪橇，必将满足顾客的所有期待。

| Chalet Inarpa & Resort, prestige rental, 3646 Route des Confins, 74220 La Clusaz. Tel. 电话: +33 (0)6 09 47 10 74. [www.chaletinarpa-resort.com](http://www.chaletinarpa-resort.com)

